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ZAPISNIK  
2. redne seje mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bila 26. januarja 2023 ob 16. uri v 
prostorih Mestne občine Maribor, Ulica heroja Staneta 1, Dvorana generala Rudolfa Maistra. 
 
 
 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Sejo je pričel in vodil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. Ugotovil je, da je na seji od 45 
svetnic/svetnikov prisotnih 39 svetnic/svetnikov, tako da lahko mestni svet, po določilu 52. člena 
poslovnika mestnega sveta veljavno odloča.  
 
Prisotni so bili:  

Mag. Edo Pavao BELAK, Stojan AUER, Aljaž BRATINA, Aleš CIRINGER, Vladimira COKOJA, Lidija 
DIVJAK MIRNIK, Tatjana FETAHI, Alen FILIPOVIČ, Tatjana FRANGEŽ, Tjaša GOJKOVIČ, Ivana 
GRGIĆ, Alenka ISKRA, Ljubica JANČIČ, mag. Karin JURŠE, mag. Dejan KALOH, Boštjan KLUN, 
Metka KOLER, Jelka KOLMANIČ, Simona KOŽELJ, Tamara KURNIK, Eva LOZINA, Milan LUKIĆ, 
dr. Samo Peter MEDVED, Katarina MEJAL, mag. Zdravko LUKETIČ, Milan MIKL, Matej PAVLIČ, 
Darka PERNEK ARNUŠ, Melita PETELIN, Leonida POLAJNAR, Davorka PREGL, mag. Andrej 
RAJH, Gregor REICHENBERG, Josip ROTAR, Franc SLAVINEC, Marko SLAVIČ, Dejan STANKO, 
Danijela ŠERBINEK in Željko VOGRIN.  
 
 
Odsotni so bili: 

Andrej BAUMAN, Breda ČEPE VIZJAK, dr. Vojko FLIS, Igor JURIŠIČ, Franc KANGLER in Vid 

LEŠNIK.  

 

Ostali prisotni: 

Aleksander Saša ARSENOVIČ - župan, mag. Mateja CEKIĆ– pomočnica v.d. direktorja mestne 
uprave, Rosana KLANČNIK - vodja službe za delovanje mestnega sveta, vodje uradov in služb 
mestne uprave MOM, poročevalci in predstavniki tiska.  
 

Pred sejo so svetnice/svetniki prejeli: 

 predlog dnevnega reda (s spremembami in dopolnitvami) 

 stališča odbora za kulturo, statutarno-pravne komisije, odbora za lokalno samoupravo in 

splošne zadeve, odbora za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja, odbora za mednarodno in 

medmestno sodelovanje, ter odbora za socialo in zdravstvo 

 GMS – 011/ I Odlok o dopolnitvi Odloka o občinskih cestah – skrajšani postopek z 

upoštevanimi pripombami Statutarno- pravne komisije  

 GMS – 008/ I Pravilnik o strokovnih komisijah na področju kulture v Mestni občini Maribor z 

upoštevanimi pripombami odbora za kulturo 
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 GMS – 013/ I Plačilo dela plače za delovno uspešnost iz naslova povečanega obsega dela 

za leto 2022 direktorici JMSS Maribor z upoštevanimi pripombami Statutarno-pravne 

komisije 

 

 

2. TOČKA 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predlog dnevnega reda so svetnice/svetniki prejeli z vabilom za sklic seje. Naknadno so bili 
svetnicam/svetnikom posredovani popravki gradiv GMS – 011/ I, GMS – 008/ I in GMS – 013/ I.  
 

Iz dnevnega reda je župan Aleksander Saša ARSENOVIČ umaknil gradivi GMS – 007 Odlok o 

proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023- prva obravnava in GMS – 013/ I Plačilo dela plače 

za delovno uspešnost iz naslova povečanega obsega dela za leto 2022 direktorici JMSS Maribor z 

upoštevanimi pripombami Statutarno-pravne komisije.  

 

Stališče k dnevnemu redu so podali: 

Lidija DIVJAK MINRIK (LPR) je izkazala zadovoljstvo z umikom GMS – 007 in pojasnila da bi v 

nasprotnem primeru sama predlagala umik le-tega.  

Mag. Karin JURŠE (Gibanje Svoboda) je pojasnila, da se ne razpravlja o vsebini umaknjene točke, 

ampak se razpravlja samo o dnevnem redu.  

Vladimira COKOJA (SDS): je v imenu svetniške skupine izrazila strinjanje z umikom točke GMS – 

007.  

 

Župan je zaključil razpravo in po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 35 svetnic/svetnikov, 

predlagal v sprejem naslednje sklepe 

 
 1. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS – 011/ I )  
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 2. seje mestnega sveta točko 
Odlok o dopolnitvi Odloka o občinskih cestah – skrajšani postopek GMS – 011/ I.  

 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET.  
 

 
2. SKLEP: (širitev dnevnega reda – KMVVI PREDLOGA)  
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 2. seje mestnega sveta naslednja 
predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, in sicer:  

 Predlog za podajo mnenja o kandidatki za imenovanje ravnateljice javnega vzgojno - 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca Maribor GMS – 015  

 

 Predlog za podajo mnenja o kandidatu za imenovanje ravnatelja organizacijske enote 
Višja prometna šola Maribor in za direktorja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Prometna šola Maribor GMS – 016.  

 
Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET.   
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3. SKLEP: (skrajšan postopek – GMS-011/ I)  
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o dopolnitvi Odloka o občinskih cestah 
– skrajšani postopek GMS – 011/ I obravnaval po skrajšanem postopku.  

 
Na podlagi izida glasovanja (35 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET.  
 

 
4. SKLEP: (dnevni red v celoti)  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme dnevni red 2. redne seje (s sprejetimi 
spremembami in dopolnitvami), tako da dnevni red glasi:  
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

3. Potrditev zapisnika 1. konstitutivne seje (predlog zapisnika), potrditev zapisnika 1. 
izredne seje (predlog zapisnika 1. izredne seje) in potrditev zapisnika 1. dopisne seje 
(predlog zapisnika 1. dopisne seje)  

4. Pobude in vprašanja svetnic/svetnikov  

5. Predlog za podajo mnenja o kandidatki za imenovanje ravnateljice javnega vzgojno - 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Prežihovega Voranca Maribor GMS – 015 (predlog za 
širitev dnevnega reda)  

6. Predlog za podajo mnenja o kandidatu za imenovanje ravnatelja organizacijske enote 

Višja prometna šola Maribor in za direktorja javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 
Prometna šola Maribor GMS – 016 (predlog za širitev dnevnega reda)  

7. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja st-4 – druga 
obravnava GMS – 681  

8. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za del območja Ta 1-C – območje ob 
Dvorakovi ulici v MO Maribor – prva obravnava GMS – 004  

9. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje oskrbovanih stanovanj 
na Pobrežju v Mestni občini Maribor – prva obravnava GMS – 005  

10. Sklep o potrditvi elaborata lokacijske preveritve za individualno odstopanje od določil 
prostorskega akta za parcelo št. 163/1 k. o. 657-MB grad v Mariboru GMS – 010  

11. Pravilnik o strokovnih komisijah na področju kulture v Mestni občini Maribor GMS – 008/ 
I  

12. Odlok o dopolnitvi Odloka o občinskih cestah – skrajšani postopek GMS – 011/ I 
(predlog za širitev dnevnega reda)  
 
Na podlagi izida glasovanja (29 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

3. TOČKA 
POTRDITEV ZAPISNIKA 1. KONSTITUTIVNE SEJE (PREDLOG ZAPISNIKA), POTRDITEV 
ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE (PREDLOG ZAPISNIKA 1. IZREDNE SEJE) IN POTRDITEV 

ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE (PREDLOG ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE) 
            

 

 Zapisniki so objavljeni na spletu. Pripomb na zapisnike ni bilo.  

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 36 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
         

https://maribor.si/wp-content/uploads/2022/12/1158196-Zapisnik.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2022/12/1158343-Zapisnik.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/1166534-Zapisnik.pdf
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5. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi zapisnik 1. konstitutivne seje mestnega sveta z 
dne 22. december 2022.  

 
Na podlagi izida glasovanja (29 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET.  

 
6. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi zapisnik 1. izredne seje mestnega sveta z dne 22. 
december 2022.  

 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET.  
 
7. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi zapisnik 1. dopisne seje mestnega sveta, katera je 
potekala od 19. januarja 2023 do 20. januarja 2023.  
 
Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

4. TOČKA 
POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIC/SVETNIKOV 

 

Podane so bila naslednje POBUDE: 

 

POBUDA št. 1 – Melita PETELIN 

Moja pobuda se nanaša na klopi v Magdalenskem parku.  

Magdalenski park in njena okolica je sedaj urejen, vendar je premalo klopi, kjer radi posedajo zlasti 

starejši ljudje in mamice z malimi otroki. 

Pri prenovi se je postavilo bistveno manj klopi kot jih je bilo prej, zato na prošnjo in pobudo okoliških 

prebivalcev dajem pobudo, da se spomladi oz. ko bo primeren čas za dostavo in namestitev klopi, 

dodatno namesti vsaj 40 dodatnih klopi. 

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

To potem več ne bo Magdalenski park, ampak ga bomo preimenovali v Park klopi. Vem, da smo jih 

lani umikali in prestavljali, ker so bile v senci. Dodali smo tudi že dodatne klopi in tudi premaknili, če 

bo pa potrebno in če bo proračun dopuščal, jih bodo dodali še več. Park je celostno urejen v skladu 

z Zavodom za varstvo kulturne dediščine, tako da ne bo to čisto lahko.  

 

Posredovano: Urad za komunalo, promet in prostor – Sektor za komunalo in promet 

 

 

POBUDA št. 2 – Tjaša GOJKOVIČ 

Ministrstvo za okolje in prostor je na podlagi odločbe Ustavnega sodišča z dne 17. 9. 2020 izdalo 

sistemska priporočila občinam glede odmere NUSZ tudi za objekte, namenjene opravljanju verskih 
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dejavnosti. Do sedaj st to možnost izkoristili zgolj dve občini, in sicer Postojna in Ilirska Bistrica, ki 

od leta 2020 naprej zaračunavata NUSZ tudi cerkvam.  

Zato dajem pobudo, da naj mestna uprava nemudoma prouči pravno podlago za obračunavanje 

NUSZ tudi za verske objekte.  

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Včeraj je bil sestanek ZMOS, kjer je bila obravnavana ta tema. Če bomo šli v to, bi radi šli celovito, 

kot vse, vsaj mestne občine, in še nekatere druge, pri čemer smo bili po njihovih statistiki navajeni, 

da tudi Maribor že sedaj to zaračunava, in sicer po tarifi za neprofitne stavbe. Kot sem povedal, bo 

verjetno šel sklep mestnih občin v smer, da bomo ločili popolnoma sakralne objekte od tistih, kjer se 

vrši še kaj drugega.  

 

Posredovano:  Sekretariat za splošne zadeve – Služba za pravne zadeve  

POBUDA št. 3 – mag. Zdravko LUKETIČ 

Primer BMX proge v Novi vasi, ki se lahko uporabi tudi v podobnih primerih. 

V času koronskih zapiranj, so omenjeno progo zaprli za splošno javnost. Razlog je bil, kot rečeno, 

korona. Po koncu omejitev je ostajala ograja zaprta, zato je občan pisal na občino. Iz Urada za šport 

je dobil odgovor, da imajo zunanjega upravljavca objekta, s katerim pa jim jeseni poteče pogodba in 

je ne bodo podaljšali. V jeseni se zgodba žal ni spremenila. Dostop onemogočajo z zaklepanjem 

ograje.  

Razumljivo je, da je uporaba onemogočena v času treningov, vendar izven njega bi bilo prav, da so 

takšni objekti prosto dostopni občanom. 

Seveda lahko pride do vandalizma na objektih in poškodovanja objektov in primerno je, da vsak 

uporabnik participira pri vzdrževanju, vendar je to potrebno rešiti drugače (mestna redarska služba, 

nadzornik, simbolična vstopnina…). 

Če bomo šli v to smer, potem kmalu ne bodo več dostopni nobeni objekti v občini (razen šolskih, ki 

pa so v zelo slabem stanju). 

Predlagam, da zadevo rešujemo s primerom dobre prakse v Ljubljani.  

V Ljubljani imajo zadevo rešeno s kolesarsko vinjeto, ki je stala 10 €. Gre za prostovoljni prispevek 

občana, za vzdrževanje objekta. Nihče ne preverja ali dejansko vinjeto imaš in njena posest ni pogoj 

za uporabo objekta.  

Da ne bomo zaklepali vseh igrišč, ki jih imamo, kot smo zaklenili vrtce in onemogočili uporabo igral 

za najmlajše.  

Prosim za pisni odgovor. 

 

Posredovano: Urad za šport  

 

 

POBUDA št. 4 – Ljubica JANČIČ 
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Spoštovani g. župan. Moja pobuda se ponovno nanaša na zahtevo prepotrebne izgradnje DSO in 

otroškega vrtca v Radvanju za kar v prejšnjem mandatu občino niste imeli posluha. Zaradi 

vsesplošnega staranja populacije se dogaja, da invalidni svojci dobivajo domov bolnike, ki so 

nepokretni in nesposobni skrbeti zase, svojci pa zaradi svojega slabega zdravstvenega stanja ne 

morejo skrbeti zanje. Zato so ti bolniki odvisni od pomoči na domu, ki je dnevno določena, ostali del 

dneva in noči pa so žal prepuščeni v nemilost invalidnih svojcev. Nemalokrat se zgodi, da ti bolniki 

preživijo del dneva in noč v lastnih iztrebkih. Zato ponovno apeliram na vas, da se ne obremenjujte 

s tem, če bodo mračne sile v naslednjem mandatu ponovno kandidirale za župana in vas s tem 

prisilile, da se tudi vi podate v boj za tretji mandat in se pričnete nemudoma ukvarjati s problematiko 

staranja prebivalstva v Mariboru in dejstvom, da bo vsak dan več ljudi potrebovalo oskrbo v DSO, 

kjer bodo lahko dostojno preživeli starost. Ker je to vaš drugi mandat vas moram opomniti, da je 

mračnim silam, kot vi imenujete našega g. Kanglerja, uspelo v le enem mandatu poskrbeti za 

starostnike in z občinskim denarjem zgraditi Dom pod gorco. Prav tako pričakujemo, da bo glede na 

dejstvo, da se Radvanje iz dneva v dan širi z novogradnjami v doglednem času ustrezno poskrbljeno 

tudi za ustrezno varstvo predšolskih otrok.  

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Hvala lepa, gospa Jančič. Volitve so na srečo mimo in zakopali smo bojno sekiro. Mračne sile, ne 

vem o katerih govorite, prosim če me ne prekinjate, hvala lepa. To sedaj ni več tema, ljudje gledajo 

kaj bomo naredili in smo veliko naredili. Bi pa prosil, če upoštevate, da je sedaj 4. točka dnevnega 

reda in se imenuje Pobude in vprašanja, ne pa tudi žalitve. In če so lahko te pobude brez žalitev, bi 

vam bil zelo hvaležen za lažje sodelovanje v tem mestu. Povedal bom raje, da smo za ta DSO že 

našli prostor in verjamem, da ga bo mogoče tudi Dom Danice Vogrinec tam uspel narediti. Kar se 

pa tiče oskrbe na domu, pa veste, da je naš projekt, ki ga peljemo celo proti Evropi, za to, da se 

ljudem ne bi bilo potrebno seliti v domove za starejše. Je projekt, ki bo prišel tudi na mestni svet, po 

vzoru sofinanciranja fasad, da bomo v mestu Maribor verjetno prvi gradili dvigala in s tem omogočali, 

da bodo lahko starejši ljudje tudi ostali na svojem domu.  

 

Posredovano: Služba za razvojne projekte in investicije – Projektna pisarna  

V vednost: Urad za vzgojo in izobraževanje, zdravstveno, socialno varstvo in raziskovalno 

dejavnost 

POBUDA št. 5 – Lidija DIVJAK MIRNIK 

Katastrofalno stanje vrtcev in šol v MOM/tako opreme, igrišč kot stavb – vključitev v proračun 2023 

V zadnjih mesecih je bilo v medijih, s strani staršev in zaposlenih večkrat izpostavljeno, da je stanje 

nekaterih vrtcev in osnovnih šol katastrofalno. Najbolj odmevni primer vsekakor predstavlja OŠ 

Tabor I, za katero je MOM konec prejšnjega leta z rebalansom proračuna zagotovila nekaj sredstev 

zgolj za njeno delno obnovo najbolj dotrajanih delov. Prav tako je bilo nedavno izpostavljeno, kako 

dotrajana je OŠ Borcev za severno mejo. V obeh omenjenih šolah strehe zamakajo, omet odpada, 

energetska sanacija ni bila nikoli narejena.  

V prejšnjem tednu je bil izpostavljen tudi primer enote vrtca Jožice Flander, kjer zamaka v hodnikih 

vrtca, tako da morajo učiteljice nastavljati vedra in prazne peskovnike, ki lovijo vodo. Streha vrtca je 

bila sicer obnovljena, izvajalec jo je domnevno že večkrat poskusil popraviti, vendar neuspešno, 

skratka nekako podobna usoda kot podžupanova sanacija Pristana.  

Ne samo dotrajanost stavb, tudi dotrajana ali neobstoječa oprema onemogoča kvalitetni obstoj, 

spomnim samo na primer OŠ Kamnica, kjer nimajo kotla za kuhanje; zelo porogljivo so izpostavili, 
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da v kolikor imajo na jedilniku makaronovo meso, juhe tisti dan ne morejo imeti, saj je nimajo v čem 

skuhati.  

Tudi igrišče okrog šole Prežihovega Voranca že predolgo čaka na svojo sanacijo. 

Predlagam, da se vse te kritične šole in vrtce vključi v proračun 2023. Vem, da vseh potreb ni možno 

zadovoljiti takoj, lahko pa se pripravi investicijski plan po prioriteteh. Nekakšen Masterplan za šole 

in vrtce po vzoru za ceste, ki ga baje pripravlja podžupan Medved. 

Naši mladi si nenazadnje to zaslužijo. 

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Da si to naši mladi zaslužijo, smo tudi rekli, da bomo začeli graditi nove vrtce. Imamo sistem, kjer 

Projektna pisarna zbira pobude vseh vzgojno izobraževalnih zavodov in potem v skladu z 

zmožnostmi naredijo letni plan. Deloma tudi ravnatelji s presežkom sami poskrbijo za stvari. Vemo 

pa, da imamo tu velik manko in bomo poskrbeli za to, da bomo na tem področju boljši. To je bila tudi 

ena izmed mojih ključnih zavez in še vedno stojim za tem, da potrebujemo tudi nove vrtce in manjše 

število vrtcev z večjimi oddelki, da ne bomo samo obnavljali starih stavb.  

 

Posredovano: Služba za razvojne projekte in investicije – Projektna pisarna  

V vednost: Urad za vzgojo in izobraževanje, zdravstveno, socialno varstvo in raziskovalno 

dejavnost 

 

 

POBUDA št. 6 – Danijela ŠERBINEK 

Zanima me, ali boste odgovorili na vsa neodgovorjena vprašanja in pobude iz prejšn jega mandata 

ali moramo nekatera vprašanja oziroma pobude ponovno posredovati? 

Dajem pobudo, da strokovne službe pripravijo odgovore na vsa ta neodgovorjena vprašanja in 

pobude iz prejšnjega mandata, saj je vsebina le-teh, pomemba tudi za ta mandat.  

 

Posredovano: Služba za delovanje mestnega sveta 

 

 

POBUDA št. 7 – Josip ROTAR 

V imenu Liste kolesarjev in pešcev dajem pobudo za odpravo nepravilnega parkiranja dostavnih 

vozil na pločnikih in kolesarskih stezah v MČ Nova vas. Kot sem bil obveščen od občana iz tega 

območja, parkiranje dostavnih vozil na pločniku in kolesarski stezi predstavlja vsakodnevno oviro za 

kolesarje in pešce, zlasti na območju Radvanjske ulice in Ceste Proletarskih brigad.  

Predlagam, da se odpravi parkiranje dostavnih vozil na pločnikih in kolesarskih stezah s povečanim 

nadzorom.  
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Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Hvala za vašo pobudo. Tako kot smo en del mesta počasi uredili, gremo seveda po tej poti naprej. 

Vedno si bom prizadeval za tisto infrastrukturo, ki jo izgradimo, da naj ostane tudi v ta namen. 

Zelenica kot zelenica, pločnik za pešce in ceste za promet. Upam, da bomo v novem CPN-ju, kjer 

je to mogoče, si pri tem pomagali tudi z digitalizacijo, da ne bomo toliko obremenjevali zaposlenih, 

ampak da bo sam nadzor narejen na en malo bolj moderen način. Potem ko bo nadzor hitrejši in bolj 

učinkovit, bo tudi kršitev manj in manj preprek, tam, kjer jih ne bi smelo biti.  

 

Posredovano: SOU – Medobčinsko redarstvo  

 

 

POBUDA št. 8 – Igor JURIŠIČ 

Glede na to, da vsi vemo, da je MOM brutalno podfinancirana, dajem pobudo, se z letnim poročilom 

(zaključnim računom) za leto 2022 uveljavi praksa, da se poleg ustaljenega gradiva doda še seznam 

vseh obveznih nalog, ki jih je MOM izvedla zaradi zahtev države, skupaj z zneski ter znesek, ki ga 

je MOM od države prejela za izvajanje le-teh. Na tak način bomo lahko svetniki in župan lažje in 

argumentirano nastopili proti državi, saj se mora zgoditi ali zmanjšanje obveznih nalog do nivoja 

zagotovljenih sredstev ali pa doseči povečanje sredstev do nivoja stroškov za obvezne naloge. 

Reševanje MOM na račun občanov preko položnic cen prevozov parkirnin, zaradi nezmožnosti 

dogovora z državo, je popolnoma nesprejemljivo. Sam že od februarja 2020 opozarjam, da to ni 

zgolj »podfinanciranje«, ampak ima tak odnos države vse znake kaznivega dejanja izsiljevanja in v 

kolikor bi župan potreboval pomoč pri dogovoru za ureditev tega problema številka 1, sem se seveda 

pripravljen s tem soočiti, kot sem se z vinjeto na H2, ki je bila tudi nerešljiv problem, pa sem dosegel 

rešitev v nekaj mesecih po 10 letih čakanja.  

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Odgovorjeno na sorodno vsebino VPRAŠANJA št. 6 Josipa ROTARJA. 

 

Posredovano: Urad za finance in proračun 

 

 

POBUDA št. 9 – Tatjana FRANGEŽ 

Dajem pobudo, da občina vsem datotekam, objavljenim na svojem spletnem mestu, pa tudi ostalim 

informacijam javnega značaja vedno doda tudi datum objave. Na ta način se zagotovi nadzor nad 

doslednim spoštovanjem zakonsko predpisanih rokov glede objave dokumentov in gradiv, hkrati pa 

tudi občankam in občanom olajšamo iskanje po gradivih in njihovo morebitno analizo.  

To je le en izmed napotkov za ustvarjanje boljših pogojev za dejavno vključevanje javnosti v delo 

lokalne oblasti in en izmed kamenčkov k temu, da MOM postane transparentnejša, dostopnejša in 

bolj vključujoča občina.  

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
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Bomo odgovorili. 

 

Posredovano: Delovna skupina za pripravo tekstovnih vsebin in urednikovanje nove spletne 

strani 

 

 

 

 

Podana so bila naslednja VPRAŠANJA: 

 

 

VPRAŠANJE št. 1 – Melita PETELIN 

Moje vprašanje se nanaša na urejenost parkirišča pri spodnji postaji Pohorske vzpenjače. Prosim, 

da se preveri, zakaj se v jeseni ni »ponovno«, kot že preteklo leto, odpeljalo odpadno listje? Danes 

dopoldan, sem sicer videla zaposlene Snage, da so odvažali listje in vejevje na Cesti proletarskih 

brigad. 

Zato je moje vprašanje, kdaj se bo odpeljalo odpadno listje in očistilo tudi to parkirišče? 

 

Posredovano: Urad za komunalo, promet in prostor – Sektor za komunalo in promet 

 

 

VPRAŠANJE št. 2 – mag. Zdravko LUKETIČ 

Nujna je razširitev mreže postaj »Mbajka« na desni breg. Seveda je v planu širitev, mogoče pa bi se 

pomembnim točkam dala prednost – npr. južna stran Mercator centra na Taboru. Zavarovalnica se 

je že preselila v novo hišo tako, da bi tam namestitev večje točke »Mbajka« zelo prispevala konceptu 

trajnostne mobilnosti v mestu.  

Sprašujem, kdaj se bo izvedla razširitev mreže »Mbajka« na desni breg, na Tabor in Pobrežje? 

Prosim za pisni odgovor. 

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Hvala za vašo pobudo (oz. vprašanje). Jo podpiram. Iz 14 postaj smo prišli na koncesijskih 17 in še 

6 iz gospodarstva, torej 23 jih je že obstoječih. Da bi jih dobili čim več, je moje vsakodnevno delo in 

tudi Holdinga, tako da računamo, da od 5 do 10 bi jih še ugledali do konca leta 2023. Na Pobrežju 

pa že imamo kakšen Mbajk, pri Europarku na primer. Seveda gremo z Mbajkom naprej, 16 tisoč 

uporabnikov, kar me zelo veseli, da postajamo kolesarsko mesto. S tem bo manj problemov s 

parkiranjem avtomobilov.  

 

Posredovano: Urad za komunalo, promet in prostor – Sektor za komunalo in promet 
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VPRAŠANJE št. 3 – Ljubica JANČIČ 

V imenu MČ Radvanje podajam naslednja vprašanja in prosim za pisni odgovor.  

Kaj je bilo dogovorjeno na sestanku dne 16. 12. 2022, na katerem vam je bil, s strani Bruto d.o.o., 

predstavljen IDP Park Pekrski potok? 

Kakšen je okvirni terminski plan izvedbe projekta Park Pekrski potok? 

Kako je PPP vključen v proračun za leto 2023? 

 

Posredovano: Služba za razvojne investicije in projekte – Projektna pisarna  

 

 

VPRAŠANJE št. 4 – Darka PERNEK ARNUŠ 

Kako bo s pacienti, ki so vpisani v Ambulanti splošne medicine Malečnik po 1. 2. 2023, ko zdravnici 

Darji Belec poteče koncesija? 

Kdo bo po 1. 2. 2023 imel pooblastila za izdajo bolniške odsotnosti, napotnic,… za paciente, ki imajo 

kartoteke v tej ambulanti? 

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

V vmesnem času, dokler ne bo novega koncesionarja, vemo, da bo za to poskrbel Dom dr. Adolfa 

Drolca.  

 

Posredovano: ODGOVORJENO NA SEJI 

 

 

VPRAŠANJE št. 5 – Danijela ŠERBINEK 

Prosim za pisno pojasnilo, zakaj je bila sprejeta odločitev, da se v času veselega decembra, vsem 

ponudnikom, ki so bili na Trgu Leona Štuklja, zraven vseh stroškov, ki so jih morali poravnati, da so 

lahko ponujali svoje storitve, še dodatno odvzame 7% zaslužka.  

Prosim za natančno pojasnilo, zakaj je prišlo do te odločitve in za kakšne namene se je porabil ta 

denar. Prosim za natančno stroškovno specifikacijo celotnega dogodka oziroma natančen opis 

projekta »čarobni december«.  

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Ta odgovor bodo podali tisti, ki so to naredili, bomo z veseljem poskrbeli za to. Naj pa tukaj povem, 

da ste to verjetno napačno razumeli. Najemnina znaša minimalno 7% ali x evrov. In če je tistih x 

evrov manj kot 7% prometa, potem je potrebno doplačilo. Zelo sem vesel, da so bili ponudniki v 
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situaciji, ko je bila najemnina nižja kot njihov promet in da so lahko plačali več, ker 7%, kadar delaš 

dobro, ni dosti. V sosednji državi ti isti mnogi izmed naših ponudnikov delajo to tudi za 9 do 15%. 

Izhodiščna zgodba je, da smo vsi v enem čolnu, kjer si pomagamo. Mesto organizira in plača, Zavod 

za turizem ali pa Mestne nepremičnine organizira koncerte, da privablja čim več ljudi, ponudniki pa 

lahko prodajo, upam da, čim več lokalnih produktov in potem je krog zaključen. Glede na to, da z 

veliko hitrostjo gradimo nova prizorišča, trge in da bo drugo leto tudi nabrežje reke Drave verjetno 

del Čarobnega Maribora. Seveda me veseli, da so imeli naši ponudniki dobre promete in da je 

Čarobni december Maribor izjemno dobro uspel tudi po komercialni plati, kot že dolgo ne.  

 

Posredovano: Zavod za turizem Maribor  

 

 

VPRAŠANJE ŠT. 6 – Josip ROTAR 

V Listi kolesarjev in pešcev nas zanima ali je Mestna občina Maribor od državnega zbora že prejela 

kakšen odgovor na pobudo, ki je bila posredovana Vladi Republike Slovenije, s katero se predlaga 

ureditev področja podfinanciranja občin in ki bi lahko Mariboru prinesla okoli 20 milijonov evrov 

letno? Prav tako nas zanima, ali je Mestna občina Maribor že naredila kakšne korake na področju 

podfinanciranja občin in ali je od državnega zbora že prejela kakšen odgovor glede predloga zakona 

o spremembah zakona in dopolnitvah o financiranju občin, ki so ga v predvolilnem času predstavili 

Socialni demokrati Maribor.  

 

Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Glede vprašanja imam pozitivne informacije. Izračun je v domeni Ministrstva za javno upravo in 

Ministrstva za finance. Z obema ministroma smo bili večkrat na konkretnih sestankih. Vzpostavljene 

so delovne skupine, ki bodo do 30. 06. na željo, ne samo Maribora, ampak še drugih občin, našle 

rešitve predvsem v smeri tega, kaj določena mesta upravljajo tudi za širšo regijo, ne samo zase. In 

v tistem delu pričakujem, da bomo dobili sofinanciranje s strani države, vendar bodo ukrepi potem, 

ko bodo delovne skupine oddelale svoje delo, kamor so vključena vsa združenja občin in mest, do 

30. 06. bodo to naredili in do konca leta bodo sprejeli ukrepe. Torej v letu 2023 se ne pričakuje 

dodatnih sredstev, ker smo to nekako uredili z dvigom povprečnine, ki pa so ga, kot smo videli v 

proračunu pojedle plače. Ampak se konkretno dela, še nikoli tako kot v tej vladi. Na teh ministrstvih 

se zavedajo tega, ne moremo pa tega rešiti s povprečnino, ker ene občine pa dobijo več skozi ta 

način kot bi morale. In ker je cilj, da se nobenemu nič ne vzame, se bo tistim, ki več delajo, upam 

da, dovolj dalo.  

 

Posredovano: ODGOVORJENO NA SEJI 

 

 

VPRAŠANJE št. 7 – Igor JURIŠIČ 

Občanke in občani opažajo/opažamo, da prihaja do sečnje velikega števila dreves, tako v parku kot 

pri Betnavskem gradu in še kje. Glede na vse glasnejše pomisleke sprašujem, ali bi lahko MOM 

pripravila in na svoji spletni strani ter medijih (vsaj glasilu občine, ki izhaja nekajkrat letno) javnosti 

strokovno in argumentirano predstavila kaj se dejansko dogaja ter opisala razloge, zaradi katerih 

prihaja do te intenzivne sečnje.  
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Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 

Skrb za drevesa pri Betnavi je stvar drugih lastnikov in zavodov, ki so to dovolili ali pa mogoče tudi 

kaj reševali tako kot mi na žalost v Mestnem parku.  

 

Posredovano: Urad za komunalo, promet in prostor (del pobude – Mestni park) 

 
 

5. TOČKA 
PREDLOG ZA PODAJO MNENJA O KANDIDATKI ZA IMENOVANJE RAVNATELJICE 

JAVNEGA VZGOJNO - IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA PREŽIHOVEGA 
VORANCA MARIBOR  

GMS – 015  
(predlog za širitev dnevnega reda) 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 

reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
 

8. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor daje pozitivno mnenje kandidatki Barbari PERNARČIČ za 
imenovanje ravnateljice Osnovne šole Prežihovega Voranca Maribor z obrazložitvijo: 
»kandidatka Barbara PERNARČIČ izpolnjuje pravno formalne pogoje razpisa za imenovanje 
ravnateljice. V Osnovni šoli Prežihovega Voranca je zaposlena od septembra 1999, najprej 
kot učiteljica, od septembra 2004 kot pomočnica ravnateljice, od maja 2017 do marca 2018 
kot vršilka dolžnosti ravnateljice ter od leta 2018 kot ravnateljica. Ocenjujemo, da je po 
strokovnosti in dosedanjih izkušnjah na področju vzgoje in izobraževanja kandidatka 
primerna za opravljanje nalog ravnateljice v OŠ Prežihovega Voranca Maribor.« 
 
Na podlagi izida glasovanja (24 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 
 
 

6. TOČKA 
PREDLOG ZA PODAJO MNENJA O KANDIDATU ZA IMENOVANJE RAVNATELJA 

ORGANIZACIJSKE ENOTE VIŠJA PROMETNA ŠOLA MARIBOR IN ZA DIREKTORJA 
JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA PROMETNA ŠOLA MARIBOR GMS – 

016 
 (predlog za širitev dnevnega reda) 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 

reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
9. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor daje pozitivno mnenje kandidatu mag. Gregorju RAKU za 
imenovanje ravnatelja Višje prometne šole kot organizacijske enote zavoda Prometna šola 
Maribor in za direktorja zavoda Prometna šola Maribor 
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z obrazložitvijo: 
»kandidat mag. Gregor RAK je že do sedaj vodil zavod Prometna šola Maribor in 
organizacijsko enoto Višja prometna šola. Delovanje zavoda zelo dobro pozna. Po 
strokovnosti, dosedanjih izkušnjah na področju srednješolskega in višješolskega 
izobraževanja ter viziji vodenja in razvoja zavoda ocenjujemo, da je primeren za vodenje 
zavoda Prometna šola Maribor kot direktor in OE Višja prometna šola Maribor kot ravnatelj v 
prihodnjem mandatnem obdobju.« 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

 
 

7. TOČKA 
ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL OBMOČJA ST-4 – 

DRUGA OBRAVNAVA  
GMS – 681 

 

 
Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 
je objavljeno na spletu.  
 

Uvodna obrazložitev je podala Maja REICHENBERG HERIČKO iz Sektorja za urejanje prostora. 
Podani sta bili stališči Odbora za urejanje prostora, varstva okolja in varstvo narave in Statutarno  
pravne komisije. 
 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 36 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

 

10. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za del območja St-4 z nomotehničnim popravkom.  

 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

 

8. TOČKA 
ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA DEL OBMOČJA TA 
1-C – OBMOČJE OB DVORAKOVI ULICI V MO MARIBOR – PRVA OBRAVNAVA GMS – 

004 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 
je objavljeno na spletu.  
 

Uvodna obrazložitev je podala Maja REICHENBERG HERIČKO iz Sektorja za urejanje prostora. 
Podani sta bili stališči Odbora za urejanje prostora, varstva okolja in varstvo narave in Statutarno  
pravne komisije. 
 

V razpravi so sodelovali: 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/GMS-004.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/GMS-004.pdf
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Tatjana FRANGEŽ, mag. Karin JURŠE, Boštjan KLUN, Lidija DIVJAK MIRNIK, Josip ROTAR, mag. 

Zdravko LUKETIČ, Mag. Dejan KALOH, Eva LOZINA in Gregor REICHENBERG.  

 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podali Maja REICHNEBERG 

HERIČKO in Irena ŠPANINGER iz JMSS.  

  

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

11. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za del območja Ta 1-C – območje ob Dvorakovi ulici v Mestni občini Maribor v prvi 
obravnavi.  

Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči 
in upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale se naj obrazložijo.  
 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Obrazložitev glasu je podal Milan MIKL (za).  
 

9. TOČKA 
ODLOK O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA OBMOČJE 

OSKRBOVANIH STANOVANJ NA POBREŽJU V MESTNI OBČINI MARIBOR – PRVA 
OBRAVNAVA GMS – 005 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 
je objavljeno na spletu.  
 

Uvodna obrazložitev je podala Maja REICHENBERG HERIČKO iz Sektorja za urejanje prostora. 
Podana so bila stališča Odbora za urejanje prostora, varstva okolja in varstvo narave, Statutarno  
pravne komisije in Odbora za socialo in zdravstvo. 
V razpravi so sodelovali: 

Marko SLAVIČ, mag. Zdravko LUKETIČ, Tatjana FRANGEŽ, Ljubica JANČIČ, Lidija DIVJAK 
MIRNIK in Jelka KOLMANIČ.  
 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja je podala Maja REICHNEBERG 

HERIČKO. 

  

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

12. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za območje oskrbovanih stanovanj na Pobrežju v Mestni občini Maribor v prvi 
obravnavi.  

Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči 
in upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale se naj obrazložijo. 
  
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/GMS-005.pdf


   

15 
 

10. TOČKA 
SKLEP O POTRDITVI ELABORATA LOKACIJSKE PREVERITVE ZA INDIVIDUALNO 

ODSTOPANJE OD DOLOČIL PROSTORSKEGA AKTA ZA PARCELO ŠT. 163/1 K. O. 657-
MB GRAD V MARIBORU GMS – 010 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 
je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. 
 
Podani sta bili stališči odbora za urejanje prostora, varstva okolja in varstvo narave in Statutarno-
pravne komisije.  
 
Obrazložitev glasu sta podali mag. Karin JURŠE (PROTI) (odgovor je podala Maja REICHENBERG 
HERIČKO) in Alenka ISKRA (ZA).  

 
Župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ je podal proceduralni predlog in po 47. členu Poslovnika 
mestnega sveta Mestne občine Maribor prekinil točko.  
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
13. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor prekine točko po 47. členu Poslovnika Mestnega sveta 
Mestne občine Maribor.  
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 4 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET 

 
 
 
 

11. TOČKA 
PRAVILNIK O STROKOVNIH KOMISIJAH NA PODROČJU KULTURE V MESTNI OBČINI 

MARIBOR GMS – 008 
GMS – 008 / I 

 
 
 

Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Podani sta bili stališči Odbora za kulturo in Statutarno-pravne  
komisije. 
 
Razprave ni bilo. Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 34 svetnic/svetnikov, 

predlagal v sprejem 

 
 
14. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Pravilnik o strokovnih komisijah na področju 
kulture v Mestni občini Maribor GMS – 008/ I.  

 
Na podlagi izida glasovanja (35 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
 
 
 
 
 
 

12. TOČKA 
ODLOK O DOPOLNITVI ODLOKA O OBČINSKIH CESTAH – SKRAJŠANI POSTOPEK GMS 

- 011 (predlog za širitev dnevnega reda) 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/GMS-010.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/GMS-008.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/GMS-011.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/01/GMS-011.pdf
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GMS – 011/ I  
 
Gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli naknadno kot predlog za širitev dnevnega reda. 
Naknadno so po elektronski pošti še prejeli dopolnjeno gradivo z upoštevanimi pripombami 
Statutarno-pravne komisije GMS – 011/ I.  
 
Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Podani sta bili stališči odbora za komunalne in gospodarske 
javne službe in Statutarno-pravne komisije. 
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 29 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 

15. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o dopolnitvi Odloka o občinskih cestah 
GMS – 011/1.  

 
Na podlagi izida glasovanja (31 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
Obravnavane so bile vse predlagane točke dnevnega reda, župan se je zahvalil za sodelovanje in 

sejo ob 19. uri zaključil.  

 

Zapisala: 

Tea GOLJAT, služba za delovanje mestnega sveta  

 

Vodja službe za 

 delovanje mestnega sveta 

Rosana KLANČNIK, univ. dipl. prav. 

ŽUPAN  

MESTNE OBČINE MARIBOR 

Aleksander Saša ARSENOVIČ 

 


